
 List Radnego Przemysława Bryksy w 
sprawie ruchu ciężarówek przez Osiedle
Do Zarzadu Osiedla Komorw
Szanowni Państwo,

W związku z rozmowami, jakie prowadziłem z przedstawicielami Policji i mieszkańcami, jestem przekonany o ogromnej potrzebie 
zaangażowania większej ilości osób w akcję ograniczenia przejazdu samochodów ciężarowych przez ulice naszego Osiedla. Mam 
świadomość, że solidarny wysiłek wielu przyniesie lepsze rezultaty, niż tylko akcje mandatowe Policji.
Mieszkańcy mają możliwość prawną do działania w tej sprawie. Zgodnie z informacjami przekazanymi przez przedstawicieli Policji każda 
osoba może zgłosić Policji podejrzenie naruszenia przepisów Prawa o ruchu drogowym przez kierowcę samochodu ciężarowego. W 
wyniku zgłoszenia przez mieszkańca z podaniem numeru rejestracyjnego pojazdu oraz czasu i miejsca zauważenia go Policja sprawdzi, 
czy pojazd ten mógł poruszać się po tej drodze (są przypadki uzasadnionych przejazdów nawet bardzo obciążonych TIR-ów na place 
budów czy do konkretnych zakładów czy hurtowni - i tu należy walczyć inaczej). Jeśli okaże się, że nie mógł i naruszył prawo, wtedy 
kierowany jest wniosek o ukaranie odpowiedzialnego do sądu grodzkiego. Zgodnie z zapewnieniami Panów Policjantów sądowi powinny 
wystarczyć zeznania złożone w jednostce Policji. Sąd najczęściej, w sprawach oczywistych, wydaje wyrok nakazowy, bez przeprowadzania 
rozprawy. To ogranicza konieczność stawiennictwa świadka na rozprawie w sądzie. Ja sam wciągu ostatnich dni, nie czatując specjalnie, 
wychodząc jedynie normalnie do ogrodu, zanotowałem numery rejestracyjne czterech TIR-ów i zamierzam to zgłosić Policji.
W związku z tym uważam, że powinniśmy wspólnie wystąpić do mieszkańców naszych miejscowości z apelem o współpracę i zgłaszanie 
na Policję faktów naruszeń prawa przez ciężarówki. Należałoby opracować ulotkę z opisem akcji i instruktażem jak należy postępować. 
Myślę, że mogłoby to przynieść zdecydowany oddźwięk społeczny - są ludzie, którzy mają czas. Jestem gotów do opracowania projektu 
ulotki.
Proszę o informację, czy i w jakim trybie możliwe jest sfinansowanie ze środków Zarządu Osiedla druku takiej ulotki. Wreszcie czy można 
liczyć na współdziałanie Zarządu w rozniesieniu takiej ulotki do mieszkańców.

Z pozdrowieniami,

Przemysław Bryksa
Radny Gminy Michałowice

Do wiadomości:
- kom. Przemysław Sobieski, Komendant KP w Regułach
- mł. asp. Marek Fabisiak, Naczelnik Sekcji RD KPP w Pruszkowie
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